
Generalforsamling 5. marts 2019 

 

Bubber blev valgt som ordstyrer og kunne godkende at generalforsamlingen var lovligt indvarslet. 

 

Britt stod for formandens beretning 

 

2018 blev indledt med en nytårsfest 

Der har i løbet af året været flere arrangementer for medlemmerne bl.a fordrag med Thomas Bundgaard 

fra Velofit.  

Der var en hyggelig tur til Slettestrand med kun 12 deltagere. 

 

Fælles tur til Harzen – heller ikke mange deltagere. 

Førstehjælps kursus med 6 deltagere 

Indvielse af Pikkekrbakkken med pølser på toppen serveret af Rene Di Nardo. 

 

En del deltagere i vintercuppen 

 

Masser af arbejde på Pikkerbakken. Bla. 2 dage med 2 gutter fra Viborg MTB arena. 

Friluftsmesse i Bangsbo og hjælp til Fakkelløbet. 

 

REGNSKAB 

Kraftig medlemsnedgang – nu 105 betalende medlemmer 

Aktivitetstilskud er faldet med 5000 kr. pga færre juniorer. 

Salg af klubtøjet er faldet en del. 

Vi snakkede om at det måske kunne være godt med et Mobile Pay abonnement. 

Regnskabet blev godkendt 

 

BUDGET 

Der skal arbejdes på at hente flere sponsorkroner og søge flere indtægter fra diverse puljer. 

Kan vi tjene på at være guider til Landsbyløbet. 



Kan vi tjene penge på at arrangere løb? 

 

KONTINGENT  

Kontingentet hæves til kr 400,‐ 

 

VALG AF BESTYRELSESMEDLEMMER 

Mathias genvalgt 

Britt genvalgt 

Karsten og Charles fortsætter 

Carsten Hjorth valgt som nyt medlem 

 

SUPPLEANTER 

Rittman og Kongsbak fortsætter 

 

REVISOR 

Majbrit Romme genvalgt som revisor 

 

EVENTUELT 

Skal vi slås sammen med NBC.? 

  

Referent M Madsen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 


